

Date: 19/06/2024 Ref.: Ib/09/2024 التاريخ: 2024/06/19 الإشارة: إب/2024/09

To: Boursa Kuwait Co.

السادة/ شركة بورصة الكويت المحترمين

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،

Subject: A subsidiary company signed an agreement to increase the limit of credit facilities with a local Islamic bank

الموضوع: إفصاح معلومات جوهرية (توقيع شركة تابعة اتفاقية لزيادة حد تسهيلات ائتمانية مع أحد البنوك الاسلامية المحلية)

With reference to the above subject, and pursuant to the provisions of Chapter No. 4 of the "Disclosure & Transparency" of the Executive Bylaws of Law No. 7/2010 and its amendments issued by the Capital Markets Authority regarding disclosure of Material Information.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملاً بأحكام وقواعد الفصل الرابع من كتاب "الإفصاح والشفافية" من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 وتعديلاته الصادرة عن هيئة أسواق المال بشأن الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

We attach the disclosure form concerning the signing of an agreement by Assima Real Estate Company (99.91% subsidiary of Salhia) to increase the limit of credit facilities with a local Islamic bank to KD 80 million. This agreement serves the purpose of both rescheduling the company's previous facilities with the same bank and financing its ongoing activities.

فإننا نرفق لكم نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية، بشأن توقيع شركة العاصمة العقارية (شركة تابعة لشركة الصالحية العقارية بنسبة 99.91%) على اتفاقية لزيادة حد تسهيلات ائتمانية مع أحد البنوك الإسلامية المحلية إلى مبلغ 80 مليون د.ك وذلك بغرض إعادة جدولة مديونية سابقة للشركة لدى نفس البنك وتمويل أنشطة الشركة.

Best regards,

مع خالص التحية ،،،

Ghazi F. Alnafisi Chairman غازي فهد النفيسي رئيس مجلس الإدارة

\*Copy to the Capital Markets Authority.

\*نسخة للسادة/ هيئة أسواق المال

کویت هاتف : ۲۲۹۰ (۲۲۹۰) – فاکس : ۲۲۹۹ (۲۲۹۰) www.salhia.com ۲۱۲۵

شركة الصالحية العقارية ش.م.ك.ع. شارع محمد ثنيان الغانم ص المركة الصالحية العقارية ش.م.ك.ع. شارع محمد ثنيان الغانم ص



## نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية Disclosure of Material Information Form

Disclosure of Material Information Form			
Date:	Name of the listed Company	اسم الشركة المدرجة	التاريخ:
19June 2024	Salhia Real Estate Co. (K.P.S.C)	شركة الصالحية العقارية (ش.م.ك.ع)	19 يونيو 2024
Material Information		المعلومة الجوهرية	
Assima Real Estate Company, a subsidiary of Salhia Real Estate Company (99.91%), has entered into a facility agreement to raise the limit of credit facilities with a local Islamic bank to KD 80 million. This agreement serves the purpose of rescheduling the company's previous facilities by KD 54,769,523 with the same bank, in addition to financing the company's activities.		قامت شركة العاصمة العقارية (شركة تابعة لشركة الصالحية العقارية بنسبة 99.91%) بتوقيع اتفاقية زيادة حد تسهيلات ائتمانية إلى مبلغ 80 مليون دينار كويتي مع أحد البنوك الإسلامية المحلية، وذلك لغرض إعادة جدولة مديونية سابقة للشركة مع نفس البنك بمبلغ 54,769,523 د.ك، واستخدام المبلغ المتبقي في دعم أنشطة الشركة الرئيسية.	
	ect of the material information cial position of the company	الجوهرية على المركز المالي للشركة	أثر المعلومة
An increase in fina	n Company's liabilities and ancing cost.	ات وزيادة في تكاليف التمويل.	زيادة في المطلوب



als:

